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2013:7 Interpellation av Kaj Nordquist (S) om översyn av 
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livet i Stockolm 

Dnr 328-293/2013 
 

 

Vid samtal i februari 2013 med företrädare för Afasi förbundet i Stockholms 

stad framkom att staden stödjer verksamheten med 411 000 kronor årligen. 

Samtidigt får denna förening betala en hyra till Stadsholmen om 500 000 kro-

nor per år. 

 I sin ekonomiska relation till Stockolms stad kan man alltså med fog säga 

att föreningen betalar nästan 90 000 kronor årligen. Och att detta knappast 

underlättar möjligheten att med kraft företräda gruppen som man organiserar i 

Stockolm framstår som ett understatement. 

 Det kan i detta sammanhang räcka med just detta enda exempel. Motionä-

ren är väl medveten om att det finns hur många föreningar som helst i Stock-

olm som kämpar för sin överlevnad och där ökande hyreskostnader riskerar 

hela föreningen och verksamhetens existens. 

 Den nyfikne kan upplysas om att föreningen klarar sig genom bland annat 

större bidrag från Stockholms läns landsting. Men meningen med föreningen 

kan väl inte vara att med landstingsbidrag stödja Stockholms kommunala bo-

stadsbolag? 

 Mot bakgrund av det ovanstående vill jag fråga ansvarigt borgarråd om 

1. Det är rimligt att staden tar tillbaka mer än det som vi ger i bidrag till en 

viktig föreningsverksamhet? 

2. Borgarrådet har övervägt att se över konsekvenserna och vidta lämpliga 

åtgärder mot bakgrund av de befintliga hyresnivåerna för föreningar 

finansierade med anslag från Stockholm stad. 

 

Stockholm den 18 februari 2013 

 

Kaj Nordquist 

 


